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Referat fra møte i FAU v/ Kirkevoll skole 

onsdag 03.04.2024, kl.19.00-21.00, Kvarten 

 

 

Saksliste   

1. Godkjenning av innkalling og saksliste, samt innspill til Eventuelt 
2. Innlegg fra skolen vedrørende økonomi 
3. Kvalitetsoppfølgingsmøte 
4. Status fra gruppene 
5. Eventuelt 
6. Arbeidsgrupper individuelt arbeid 

1) Innkalling og saksliste ble godkjent. 
a) Innspill til eventuelt: Info om felles foreldreaksjon Bergen sør 
b) Innspill til eventuelt: Stedfortreder til SU-møte 22.april 
c) Innspill til eventuelt: Spørsmål fra 17.mai-komitè 

 
2) Innlegg fra skolen vedrørende økonomi 

Innskrenkninger økonomisk, vi på Kirkevoll kommer til å merke at kommunen skal spare 120millioner kroner. 
Enhetsleder ønsker å drøfte forslag til sparetiltak med FAU. Vil uansett få store konsekvenser, må uansett 
innføre sparetiltak der det ikke vil gå ut over liv og helse. Forslag om å kutte vikartimer på de øvrige trinn ved 
korttidssykdom, som da vil potensielt gå ut over tilbud som ekstrahjelp, elever som dimmiteres tidligere enn 
vanlig etc. Vil også gå utover å ikke leie inn de dyrere «kjente» vikarene for barna men heller bruke mer 
standardisert vikarordning, færre kurs og oppdateringer for lærere m.m 

• Innspill fra gruppen: Hva kan vi som foreldre gjøre? Hvem vil ha ansvar for barna i de tilfeller der 
de sendes hjem tidligere? Nødvendig å lage retningslinjer for forutsigbarhet? Hva med 
tilsyn/tilstedeværelse i friminutt? (vil ikke gå utover dette), klassemiljø påvirkning? 
Foreldregruppen utrykker generelt bekymring og frustrasjon over grepet fra kommunen. 

• FAU vil melde saken om økonomi inn til «foreldreaksjons-gruppa» i Bergen sør da dette gjelder 
alle skoler i Bergen.  
 

3) Gruppearbeid for tilbakemeldinger vedrørende medvirkning i undervisning og egenutvikling for elevene til 

kvalitetetsoppfølgingsmøtet. «Hva er gruppens inntrykk av at skolen jobber aktivt for at elevene skal 

medvirke…» (Fungerer godt/hvorfor – forbedringspotensiale/hvordan) 

a) I samtaler om egen læring og utvikling? 

• Ungdomstrinn 

• Elevene kan styre det litt mer på ungdomstrinnet. Opplever det litt vel mye lærerstyrt, det er 
viktig at elevene får rom for læring til å få det til. De kan bli kjempegod på det hvis det blir lagt til 
rette for det fra.  

• Elevene kan bli mer spurt om målsetningen sin. At medvirkning kan også involvere målstyring, 
hvor er din ambisjon? Hva er ditt nivå? Og hvorfor? La elevene sette målet sitt selv for deretter å 
gjennomgå om en vet hva det innebærer 

• En potensialevurdering; Hva er mitt potensiale? Setningen «du er god nok som du er» er ikke 
riktig for alle.  

• Medvirkning er bra, men er det litt vel manglende krav?  

• Mellomtrinnet 

• Utviklingssamtale; fantastisk med presentasjon av eleven selv 

• Flott at elevene selv skal si hvordan det er, og lærer supplerer 

• Småtrinn 

• Hva skal de medvirke med når de er så små?  

• Praksis på utviklingssamtaler – store forskjeller ift deltakelse av elev, også i samme klasse. Mer lik 
praksis 
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• Hva er praksisen på elevsamtale? For foreldre som ikke har barn som deler hjemme – viktig at 
foreldre får rom i foreldresamtale til en status på barnets utvikling. 

• Opplever at det dabber litt av allerede mellom 1 og 2 klasse  

• Lære barna forskjellen på medvirkning og medbestemmelse – ha fokus på det.  
 

b) I undervisning: 

• Ungdomstrinn 

• Foreldrene er ganske blind på dette. Det er mye egenvurdering. Vide oppgaver, bistå elevene i å 
gjøre valg?  

• Evalueringsskjema/gi rom for tilbakemelding til lærere? NB: Diskusjon i FAU om denne – for og 
imot (ulike styrker/ressurser etc) 

• Mellomtrinn 

• Det er mer praktisk, grupper som foreldregruppen ser på som en god utvikling 

• Alle valg som må tas – hvor går grensen fra medvirkning til forvirring for barnets kompetanse om 
å ta velbegrunnede valg på alt? En balansegang. Oppleves å skape litt frustrasjon. 

• Mer «hvorfor» en gjør som en gjør, hvilken rolle en har i en gruppe. Få gjerne variasjon i 
undervisningen, men gjøre aldersadekvate tilpasninger ift valgmulighetene.  

• Lærerene må ha rom for å styre. Fortsettelse forskjell på medvirkning og medbestemmelse. 

• Alle innehar ulike ressurser, utfordrende å sikre lik praksis – men kan etterstrebe det litt mer? 
Finne en mellomting som ivaretar forskjeller. 

• Småtrinn  

• Jobbe med forskjellen på medvirkning og medbestemmelse 

• Opplever at barna på Kirkevoll har stor variasjon 
 

4) Status fra gruppene: 
Bygning:  

• Veka før dugnad ønsker å få grunnet vegg v/uværsskuret.  

• Veke 16 → bygningsgruppa sender epost til FAU-gruppa med konkret dag og tidspunkt for påmelding og 
evnt mld til klasse 

• Dugnad 25.04 fra kl 17.30 til ca 19.30 → Ønske om å rydde litt i skogen, trenger noen med motorsag og 
tilhørende verneutstyr. Har en å spør. 

• Satt opp budsjett; har noen foresatte en kvistemaskin? 
• Gruppen lager en invitasjon m/litt instrukser og et oppsett som alle FAU-representanter som skal deles 

med foresatte i alle klasser. 2 representanter pr.klasse.  
• Skolen stiller med proviant 

Ungdom/tema: 
• I kontakt med en som ønsker å starte en ungdomsklubb. Målet og håpet å komme i gang med noe etter 

sommeren. FAU skal forsøke å støtte. FAU kan ikke drive ungdomsklubb? 
• Oppsummering fra ungdomsballet; burde vert en live påmeldingsliste for oversikt over påmeldinger til 

vakter etc  
• Bør være en mannlig vakt minimum per vakt 

Skole/hjem: 
• Innspill til økonomigruppen om å  søke til lagunen om midler.  

Økonomi: 
• Søkt en del om støtte, og fått en del avslag. Søknader må være konkret og spesifikk for hva pengene skal 

gå med. FAU er unntatt for mye.   
• Bergen kommune har en egen søknadsportal – søkte som FAU, men det var til andre ting som aktiviteter 

etc – argumentasjon; skape et sted for ungdommen, bruke til arrangement, ball etc  
• Snakket med Tryg om å få midler; trenger kontaktperson og epost – natteravnene.kirkevoll@yahoo.com  

Trafikk: 
• Svar fra bymiljøetaten – sikring av myke trafikanter v/parkeringsplass. Grunnlag; fordi Kirkevoll har fått 

innført hjertesone. Kommunen mener det handler om holdning og atferd hos trafikanter. Kommunen 
påstår det er en privat vei og at saken da ikke hører hjemme hos bymiljøetaten. Ønsker at FAU ikke gir seg 
på denne saken. Tas opp i neste møte.  
Natteravnene: 

• Til info: påmeldingslister sendes ut nå. 
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5) Eventuelt 
• Kort orientering om arrangement «Foreldreaksjonen for en tryggere ungdomstid i Bergen sør». Se 

facebookgruppen for ytterliger einformasjon. Noen deltakere fra FAU på hvert arrangement den 15.april. 
Ingen tilgjengelig for vakter. 

• Behov for stedfortreder på SU-møte 22.april: Ingen hadde anledning, sender epost til de som ikke var 
tilstedeværende. 

• 17.mai-komite spørsmål: Trenger to fra FAU til å bære fanen. Info at f.o.m i fjor skal 1.klasseforeldre gjøre 
dette og 1.klassebarn bytte på å bære dusker. 1.klasse-representanter ber hver sine respektive klasser om 
at en forelder melder seg, melder tilbake om dette til Sunniva. Innspill om at det er ønskelig med to 
bæreseler til fanen slik at det enkelt lar seg bytte på. Info om dette til komitè og at FAU evnt. kan støtte 
med midler.  

Neste FAU møte er det økonomi og SU-gruppen som tar med kaffe og noe snacks. 

Fellesmøte ble avsluttet ca kl 21:10 og gruppene fikk ikke tid til individuelt arbeid. Gruppene oppfordres til å 

samarbeide mellom møter. Neste FAU-møte er onsdag 8.mai  

Tilstede: 19 av 27 
Forfall meldt: 3 av 27 
Referent: Åshild Hansen-Bjørnevoll 


